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Z á p i s  
z 10. zasedání Akademického senátu UHK dne 22. března 2006 

 
Přítomni: Ing. Radocha, Mgr. Lounek, Ing. Čech, Ing. Dittrichová, Ing. Feltl, Dr. Chrzová, 

Dr. Kühnová, Mgr. Málek, Dr. Brandejs,  S. Nechvílová, R. Šimek, R. Kravčík,  
J. Kubíček, R. Kysilková, L. Zilvarová, L. Zilvarová, Dr. Joukl, Mgr. Luština, Dr. 
Musilová, K. Levínská, J. Omámik, P. Vránková 

Omluveni: P. Flaisigová, J. Mervart  
Hosté: prof. Vybíral, Ing. Klik, doc. Bílek, Ing. Hejčlová, doc. Jehlička, J. Němeček, Mgr. 

Kozel, dr. Zikl, Ing. Janeček              
 
 
Předseda akademického senátu Ing. Radocha zahájil desáté zasedání Akademického senátu 
Univerzity Hradec Králové přivítáním členů senátu a hostů.   
 
Program: 
 

1. Kooptace nového člena AS UHK ze studentské komory 
2. Novela Volebního a jednacího řádu AS PdF UHK 
3. Nový Stipendijní řád UHK 
4. Nový Stipendijní řád FIM UHK 
5. Nový Stipendijní řád PdF UHK 
6. Průkaz studenta ISIC 
7. Vyjádření AS k záměru darování budov č. 1 a 2 do majetku UHK 
8. Kolejné v roce 2006 
9. Různé 

 
1. Kooptace nového člena AS UHK ze studentské komory 
Byl přijat návrh na kooptaci Jana Poláka za odstupujícího člena AS Ing.  Bartoše. 
 
Hlasování: z 22 přítomných  22 pro, 0 proti , nikdo se nezdržel. Usnesení přijato. 
 
2. Novela Volebního a jednacího řádu PdF UHK 
Předseda AS Ing. Radocha předal slovo Mgr. Ziklovi, který podrobně informoval přítomné 
senátory a hosty s návrhem materiálu, který jim byl k projednání tohoto bodu předán. 
Diskuse: Mgr. Lounek, doc. Bílek, J. Kubíček, Ing. Ditrichová.  
 
Vzhledem k velkému množství diskutovaných připomínek navrhuje AS tento bod stáhnout 
z programu a znovu projednat na příštím jednání AS UHK.  
 
3. Nový Stipendijní řád UHK 
Doc. Bílek uvedl novou verzi návrhu Stipendijního řádu UHK, kde oproti minulé verzi přibyl 
čl. 15 „Sociální stipendium“. Písemný návrh novely byl předán členům AS k připomínkování. 
Diskuse: Ing. Feltl, Ing. Klik, Ing. Janeček, doc. Jehlička, Mgr. Lounek, prof. Vybíral, doc. 
Bílek 
Návrh rozšířit čl. 15 o další bod ve znění „ Studentu UHK může být na UHK přiznáno pouze 
jedno sociální stipendium“ 
Ing. Klik - změny (formální a neformální) by měly být převzaty i do stipendijních řádů fakult. 
Tento Stipendijní řád nahradí původní. 
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Hlasování o předloženém návrhu: z 22 přítomných  22 pro, 0 proti , nikdo se nezdržel. 
Usnesení přijato. 
 
3 a) Stipendijní řád FIM 
Písemný materiál ke Stipendijnímu řádu FIM uvedl Ing. Janeček. 
Diskuse: Mgr. Lounek, doc. Jehlička, doc. Bílek, Ing Janeček, prof. Vybíral. 
Priorita univerzitních předpisů před fakultními – jsou definovány tak, aby je fakulty mohly 
svým normám přizpůsobit. 
 
Hlasování o předloženém návrhu: z 22 přítomných  22 pro, 0 proti , nikdo se nezdržel. 
Usnesení přijato. 
 
3 b) Stipendijní řád PdF 
Písemný materiál ke Stipendijnímu řádu PdF uvedl doc. Jehlička.  
Diskuse: doc. Jehlička, Ing. Feltl, Ing. Klik.  
Některé články mají kromě čísla i název, některé ne.  
Drobné připomínky k dopracování. 
 
- Z jednání AS odešla Ing. Ditrichová. 
 
Hlasování o předloženém návrhu: z 21 přítomných  21 pro, 0 proti , nikdo se nezdržel. 
Usnesení přijato. 
 
4. Průkaz studenta ISIC 
Jan Kubíček předvedl přítomným prezentaci na téma Průkaz studenta - údaje a fakta; výhody 
a nevýhody.  
Od 1. ledna 2006 přestala platit smlouva s ČSOB o spolufinancování studentské karty, nyní 
by bylo vhodné sehnat jiného sponzora. 
Ing. Klik – domnívá se, že toto téma patří spíše na jednání kolegia rektorky. 
AS vzal na vědomí materiál, který předložil Jan Kubíček. 
 
5. Vyjádření AS k záměru darování budov č. 1 a 2 do majetku UHK. 
Slova se ujal kvestor UHK Ing. Klik. Informoval přítomné o uvedeném záměru s tím, že AS 
se musí vyjádřit k návrhům podobného charakteru. 
Je zpracován odsouhlasený návrh smlouvy, ke kterému se vyjadřuje mimo AS i Správní rada 
UHK, která zasedne 10. dubna 2006. Magistrát města HK zatím tento návrh smlouvy na svém 
zastupitelstvu neprojednal. 
Ing. Klik žádá AS o odsouhlasení tohoto návrhu. 
Diskuse: Dr. Kunová – dotaz, zda tento návrh nemůže ovlivnit další výstavbu nových objektů. 
Ing. Klik – tento záměr je motivován především skutečností, že město nedává na údržbu 
těchto nemovitostí žádné finanční prostředky a UHK nemůže dostat finance na rekonstrukce 
budov, pokud nejsou v majetku UHK.  
 
Hlasování AS o záměru převzít darovací smlouvou obě budovy včetně pozemků od města 
Hradec Králové: : z 21 přítomných  21 pro, 0 proti , nikdo se nezdržel. AS souhlasí s darovací 
smlouvou. 
 
6. Kolejné 2006 
Informace Ing. Klika o tom, jak se vyvinul stav obsazenosti VŠ kolejí po přijatých reformách 
na podzim loňského roku. Od ledna 2006 stále stoupá počet neobsazených míst a v současné 
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době je neobsazeno pod 100 míst na VŠ kolejích. Je nutné vyvolat jednání o současném stavu 
a zvolit variantu řešení – znovu na jednání příštího zasedání AS. Konzultovat s ostatními 
fakultami v HK. 
 
7. Různé 
    
Ing. Radocha – další zasedání AS se bude konat ve středu 26.4. ve 13:30 hodin. Na programu 
jednání bude mimo jiné rozpočet UHK a výroční zprávy za rok 2005. 
 
Mgr. Málek – navrhuje zjistit dotazníkovou formou mezi studenty, co by je motivovalo 
k ubytování na kolejích. 
 
PhDr. Brandejs – uvažuje se o zvýšení platů  na UHK?  
Ing. Klik – vedení UHK připravuje od května zvýšení mezd o 10 %. 
 
Doc. Bílek  - připravuje novelizace všech předpisů UHK – bude nutné sejít se s legislativní 
komisí AS a připravit normy k novelizacím, nejdříve Statut. 
 
 
 
Závěr: 
Návrh usnesení z 10. zasedání AS UHK, konaného dne 22. března 2006: 
 
AS UHK: 
 
1. Kooptuje Jana Poláka do AS UHK za Ing. Bartoše, který odstoupil k 20.1.2006 
2. Schvaluje 

a) Stipendijní řád UHK v předloženém znění 
b) Stipendijní řád FIM v předloženém znění 
c) Stipendijní řád PdF v předloženém znění 

 
3. Souhlasí se záměrem darování budov č. 1 a 2 do majetku UHK 
4. Bere na vědomí informaci Jana Kubíčka k problematice průkazu studenta ISIC 
5. Bere na vědomí informaci o problémech s kolejným 
 
 Stažen bod č. 2 – k projednání na příštím zasedání AS UHK. 
 
Hlasování o usnesení:   z 21 přítomných  21 pro, 0 proti , nikdo se nezdržel. 
Usnesení bylo přijato jednomyslně. 
 
 
 
 

 Ing. Karol Radocha, Ph.D., v.r.  
předseda AS UHK 

 
 
 
Zapsala: Eva Lenderová  
V Hradci Králové 29. března 2006 


